
Verslag bijeenkomst BBN 19-9-2023 
 
Aanwezig: Paul Meijer (voorzitter), Johan Riemersma, Jan Bronius, Jenna Vermaat, Hans Wels 
(verslag). 
 
Afwezig: Henk Ham 
 
Bespreking zienswijze Sam en Sophie: 
Over een aantal punten met betrekking tot de zienswijze die Paul Meijer geschreven heeft is 
gesproken. De prijs per m2 is rond de 30% duurder dan bij andere panden langs de Stadsring. De 
appartementen zijn vrij klein. De naburige sportschool kan niet de hoogte in in verband met de 
ruimte tussen de panden. Parkeerproblemen zullen waarschijnlijk ook optreden. Afgesproken is dat 
op 25 september bij Johan Riemersma thuis verder aan de zienswijze gewerkt wordt, alleen Hans 
Wels is dan niet aanwezig. Ook de eigenaar van de sportschool informeren en ook met de bewoners 
van het Boekhuis bespreken. 
 
Folder activiteiten Amersfoort: 
De binnenstad staat wel in de folder, maar bijvoorbeeld het BBN en Goeie Buren ontbreken. 
 
Rondvraag en opmerkingen: 

 Met bewoners van de Vlasakkerweg is over groen in de straat gesproken. 
 Regenten Armen de Poth zijn op zoek naar een nieuwe functie voor de Celzusterenkamer. De 

mogelijkheid van een buurthuis voor de binnenstad lijkt niet waarschijnlijk. 
 Jenna Vermaat meldt dat overal in de binnenstad groepen verspreidt zitten zoals Power 

Amersfoort, Goeie Buren et cetera.  
 Hoe zit het met het onderzoek naar zonnepanelen in de binnenstad? Opheffing Zon op 

Amersfoort coöperatie U.A. heeft inmiddels plaatsgevonden volgens ontvangen email.  
 
Vergaderingen 2023: 17 oktober, 21 november en 19 december. 

 


